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5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 1.8.2018  

 
 

Tomko: 

Občan sa ma dotazoval, prečo správca parku používa svoje súkromné motorové vozidlo na 

dochádzku k práci, prečo nenecháva buď v areáli Slavoja, alebo pred bývalým Športklubom, 

ale svojim osobným motorovým vozidlom sa pohybuje po parku. Môj návrh je, kúpme mu 

bicykel, a nech še pohybuje na bicyklu. Starý pán Kyseľ, kto ho poznal, tak ten nepotreboval 

motorové vozidlo, stíhal všetko.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka správcu mestského parku a používanie osobného auta, nie je to problém, ktorý sa 

týka nejakej dochádzky. Auto bolo využívané len na dovoz materiálu, alebo vecí, ktoré bolo 

potrebné, náradia, ktoré bolo následne využívané potom pri úprave, resp. pri čistení, že bolo 

to nie na osobný prospech, ale na dovezenie materiálu. Ináč sa používa skúter, alebo peším 

spôsobom monitoring po parku.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 


